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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny GRZEGORZ SIWEK  

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. Ja chciałem zapytać o dwie rzeczy. Pierwszy temat już 

poruszył Pan radny Kuba. Chodzi o ul. Partyzancką. W tej chwili rozkopywana jest cała  

nawierzchnia od skrzyżowania przy Starej Łaźni, a ukończone będzie to rozkopywanie przy 

PEC-u. I moje zapytanie jest takie – czy nie warto zrównać tej ulicy jakimś grysem, żeby tego 

nie zalewać masą bitumiczną, bo sądzę, że to i tak i tak nie poprawi mieszkańcom ulicy 

Partyzanckiej warunków jazdy, a koszty jakieś Miasto czy PEC poniesie. Dowiadywałem się i 

zakończenie tej inwestycji jest planowane za jakieś dwa miesiące, więc być może jeżeli teraz 

nie ma środków – a wiem, że nie ma, znajdą się z innych działów na przeniesienie i być może 

uda się wówczas tą Partyzancką zmodernizować. Więc, czy jest taka możliwość, aby teraz 

zasypać, ubić i niech sobie ludzie jeżdżą, a za jakiś czas po wakacjach jednak zrobić tą ulicę. 

Bardzo potrzebna jest ta inwestycja dlatego, że jest to ulica najgorsza w centrum miasta. A 

druga sprawa to Plan Zagospodarowania Przestrzennego, za ulicą Partyzancką w stronę 

ogrodów. Tam ludzie czekają na inwestycję, na wyrównanie poszczególnych zaplanowanych 

już dróg, żeby można było dojechać do poszczególnych działek. Chodzi o to, że właściciele 

działek od ul. Jaśminowej czekają na drogę, która będzie przedłużeniem ul. Jaśminowej, 

równoległa do ul. Partyzanckiej, celem sprzedaży tych działek. … Z tym nie można nic zrobić 

– nie można wjechać, zagrożenie pożarowe jest bardzo ogromne, bo rok rocznie, albo nawet 

dwa razy do roku zdarzają się tam pożary. I to uniemożliwia właścicielom tych działek 

cokolwiek zrobienie z tym. Czy jest więc taka możliwość, aby przynajmniej prowizoryczne 

jakieś drogi do tych działek zrobić. Dziękuję. 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Jeśli chodzi o kolejne pytanie dotyczące ul. Partyzanckiej tutaj pozwolę sobie odpowiedzieć, 

bo Państwo Radni, Radny Siwek, Radny Skubiszewski i Radna Grabek tą kwestię podnosili 

czyli ul. Partyzanckiej, ja chce uszanować decyzję Komisji Infrastruktury więc ten zespół ulic 

przygotowujemy do realizacji. Rozpoczynają się już przetargi na wybór wykonawcy, ale mam 

nadzieję, bo jesteśmy w stałym kontakcie z Prezesem PEC-u, mam nadzieję, że rzeczywiście 

dla naszego wspólnego dobra, bo PEC jest tożsamy z nami, z mieszkańcami i przy Państwa 



wsparciu, bo widzimy szansę, jeśli te przetargi nam się ułożą a jest taka nadzieja, że te 

wartości kosztorysowe zostaną w przetargu obniżone. Być może zabraknie trochę pieniędzy i 

może się zwiększyć budżet na drogownictwo, na modernizację dróg, to byśmy po prostu i tą 

jeszcze jedną ulicę, być może nawet kosztem przyszłego roku, ale tą jeszcze jedną ulicę 

zrobili, żeby już nie tracić niepotrzebnie wydatkowania pieniędzy. 


